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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-4 
Rijeka, 24. 02. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 33. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

33. sjednica VMO Mlaka održana je 24.02.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava i očitovanje o Izvješću sa sastanka predsjednika vijeća mjesnih odbora s 
gradonačelnikom i suradnicima. 

2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Rasprava i donošenje odluke o promjeni u realizaciji programa „Dan žena“. 
4. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Mlaka je prenio vijećnicima informaciju sa sastanka svih mjesnih odbora s 
gradonačelnikom i predstavnicima Odjela za komunalni sustav i Rijeka Plusa na temu izmjene 
postojećeg sustava raspodjele sredstava za komunalne prioritete.  
 
       Zaključak: 
 

 Prema novom prijedlogu dio dosadašnjih ukupnih sredstava bi se koristio za 
redovno održavanje prema prioritetima na nivou Grada, a mjesni odbori će i dalje 
predlagati svoje komunalne prioritete (osim nove javne rasvjete i prometne 
signalizacije o čijoj potrebi i opravdanosti će odlučivati nadležne stručne službe). 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo odluku o prihvaćanju predložene 
izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za komunalne prioritete koji bi 
stupio na snagu od 2023. godine.  
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 Tražimo da se obavezno prije traženja suglasnosti gradskih službi i izvođenja bilo 
kakvih radova (bez obzira da li se radi o prijedlogu od strane građana, vijeća ili 
poslovnih subjekata) na području mjesnog odbora Mlaka o istome obavezno dostavi 
informacija i po potrebi zatraži i suglasnost Vijeća mjesnog odbora. 

 
AD 2 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo dopis gđe u kojem navodi probleme sa stanarom i oštećenjem 
vozila, kao i upućenim prijetnjama. Osuđujemo svako nasilje, ali nažalost nemamo 
ovlasti za postupanje u ovakvim situacijama kada je rješenje hitna prijava policiji 
koja je jedina nadležna za utvrđivanje činjenica i sankcioniranje. 
 

 Vijeće prima na znanje informaciju Rijeka Plusa koji je pozitivno odgovorio na molbu 
MO Mlaka, te su iscrtane horizontalne oznake zabrane zaustavljanja i parkiranja na  
nogostupu ispred ulaza zgrada i garaža u Krešimirovoj ulici broj 52 i 54. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na zahtjev za orezivanje 
stabla pored zgrade u ulici Luki 9 u kojem se navodi da je uvidom u stanje na terenu i 
vlasničke listove vidljivo da se radi o ograđenom prostoru koji nije u vlasništvu 
Grada, ne predstavlja javnu zelenu površinu, nije obuhvaćen katastrom javnih 
zelenih površina, te se ne održava od strane ovog Odjela. To podrazumijeva da je 
obveza korisnika i vlasnika istog da o svom trošku brine o pripadajućem zelenilu tj. 
oreže stablo na način da ne pričinjava materijalnu štetu i ne prijeti sigurnosti 
boravka. Odgovor je proslijeđen stanarima zgrade. 
 

 Vijeće je zaprimilo žalbu stanara M. Barača 16 koji je dobio opomenu za 
nedozvoljeno parkiranje motora na pločniku ispred zgrade, te se javio u Prometno 
redarstvo gdje su ga uputili da podnese zahtjev putem MO-a za iscrtavanje parkirnih 
mjesta za motor kako se ovakva situacija više ne bi ponavljala. 

 Zahtjev je proslijeđen nadležnom Rijeka Plusu koji je uputio sljedeći odgovor: „Radi 
se o prenamjeni prostora, mail smo proslijedili Gradu Rijeci, koji mora donijeti 
odluku o istome (ukidanju mjesta pod naplatom). Za takav zahvat potrebno je izraditi 
projekt, te dobiti sve suglasnosti na isti kako bi se mogao realizirati (naravno pitanje 
je i financiranja istoga).  
 

 Vijeće prima na znanje sljedeći odgovor Čistoće na zahtjev za detaljno objašnjenje o  
realizaciji projekta uvođenja novog načina prikupljanja otpada na području MO 
Mlaka: „Podjela spremnika za sva kućanstva odvija se u dvije faze, u prvoj su fazi 
obiteljske kuće, a u drugoj je podjela spremnika korisnicima u višestambenim 
zgradama. Svi će korisnici Vašeg mjesnog odbora o istome biti pravovremeno 
pisano obaviješteni. Kada se svim korisnicima dodijele spremnici, također ćete na 
vrijeme biti obaviješteni o početku korištenja dodijeljenih spremnika. Naravno, ovo 
uvođenje podrazumijeva suradnju više nadležnih tijela Grada Rijeke što se tiče 
pozicija spremnika za višestambene zgrade, uključujući i vaš mjesni odbor, a o čemu 
ćete biti sigurno kontaktirani“. 
     

AD 3 
 
Vijeće je u ožujku planiralo realizaciju programa „Dan žena“ koji se trebao održati u suradnji s VMO 
Turnić i Sveti Nikola u dvorani MO Turnić na način da se organizira kreativna radionica, kulturno-
umjetnički program i domjenak uz podjelu ruža. Nakon rasprave jednoglasno je donijet sljedeći: 
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Zaključak:  
 
 Budući su na snazi epidemiološke mjere prema kojima je u zatvorenim prostorima 

dozvoljen boravak najviše 25 ljudi s važećim covid potvrdama nažalost planirani 
program koji uključuje suradnju 3 mjesna odbora nije moguće realizirati. 
 

 U MO Turnić će se održati kreativna radionica (uz obaveznu najavu do popunjenja 
raspoloživih mjesta), a na koju će se pozvati i zainteresirane građanke Mlake na 
uključenje putem plakata  i obavijesti na web stranici MO.  

 
 Članovi vijeća će obilježiti 8. mart – međunarodni Dan žena na otvorenom, te će u 

Parku Mlaka darivati svoje drage sugrađanke ružama i čestitkama uz želju da im 
svaki dan u godini bude ispunjen ljubavlju, pažnjom i poštovanjem. Također će ih 
informirati o radu mjesnog odbora, te pozvati na uključenje i buduću suradnju.  

 
AD 3 

 
 Vijeće je raspravljalo o problemu stanara Zvonimirove 18 jer na prilazu njihovim 

zgradama učestalo parkiraju automobili, kombiji, manji kamioni i sl. te im je  
počinjena šteta na zelenoj površini, kanalizaciji, onemogućen pristup zgradi i 
garažama. Potrebno je utvrditi da li se radi o privatnom ili gradskom vlasništvu, te 
ovisno o istom poduzeti daljnje mjere. 

 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
  


